
Sprawozdanie 

z pracy Rady Miejskiej za 2011 rok 
 

Rada Miejska w Bisztynku wybrana na VI kadencję rozpoczęła swą działalność 

30 listopada 2010r. Do końca 2011 roku Rada Miejska odbyła 9 sesji zwyczajnych i 2 

nadzwyczajne. W okresie sprawozdawczym Rada Miejska w Bisztynku działała w 

oparciu o roczny plan pracy przyjęty na sesji w dniu 29 grudnia 2010 roku. 

Frekwencja na sesjach wyniosła 91%. Podczas sesji Rada podjęła ogółem 68 uchwał. 

Ich podjęcie poprzedzone było wcześniej przygotowywanymi projektami, które były 

analizowane, omawiane i wyjaśniane na posiedzeniach stałych Komisji Rady przed 

sesją. 

Wśród tych wielu uchwał od początku kadencji do najważniejszych należały:  

 - ukonstytuowanie się Rady, 

 - powołanie Komisji Rady, 

 - przyjęcie planu pracy Rady oraz planów pracy Komisji Rady na 2011 i 2012 

rok, 

- uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bisztynek na lata 2011-

2014 oraz na lata 2012 – 2020, 

- uchwalenie budżetu gminy na rok 2011 i rok 2012, 

- zmiana studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy i Miasta Bisztynek, 

- wyrażenie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku, 

- określenie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, których 

zarządcą jest Gmina Bisztynek, 

- likwidacja zakładu budżetowego pod nazwą Zakład Budżetowy Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Bisztynku w celu przekształcenia i 

utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością, 

- utworzenie przez Gminę Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością, 

- wybór ławników do Sądu Rejonowego w Biskupcu, 

- utworzenie związku międzygminnego i przyjęciu jego statutu 

- ustalenie stawek podatkowych i opłat lokalnych na 2012r.. 

Na wszystkich sesjach Rady Miejskiej obowiązkowo uczestniczyli radni, 

Burmistrz Bisztynka, Zastępca Burmistrza, Sekretarz i Skarbnik GiM oraz Radca 

Prawny. Tradycyjnie, każdorazowo na sesję zapraszano wszystkich przedstawicieli 

jednostek pomocniczych i organizacyjnych gminy, a także wzorem lat ubiegłych na 

sesje zapraszano przedstawicieli różnych instytucji, w gestii, których pozostawały 

sprawy będące przedmiotem obrad Rady. I tak w okresie, który obejmuje 

sprawozdanie gościliśmy: 

- Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji nadkom. mgr Grzegorza Jurewicza 

- Kierownika Posterunku Policji w Bisztynku mł. asp. Arkadiusza Czeczko. 

- Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Bartoszycach Panią Małgorzatę Lemieszek. 

Ponadto na sesji majowej gościliśmy Zastępcę Nadleśniczego Nadleśnictwa 

Bartoszyce Antoniego Steckiego i pracownika nadleśnictwa Pana Karola Daligę, 

którzy przedstawili informację opartą prezentacją multimedialną z okazji ustanowienia 

przez Organizację Narodów Zjednoczonych roku 2011 Międzynarodowym Rokiem 

Lasów „Lasy dla ludzi”, ze szczególnym uwzględnieniem zasobów leśnych na terenie 



Powiatu Bartoszyckiego i Gminy Bisztynek. Na ostatniej sesji w roku 2011 swoją 

obecnością zaszczycił Radę Zastępca Starosty Bartoszyckiego Pan Janusz Dąbrowski i 

pracownik Zarządu Dróg Powiatowych w Dąbrowie Pan Włodzimierz Szczepanik, z 

którymi prowadzono dyskusję na temat stanu dróg powiatowych na terenie Gminy i 

Miasta Bisztynek. 

 

 

 

 

Rok 2011 był pierwszym rokiem pracy samorządu gminnego po wyborach. Rada 

zajmowała się głównie bieżącymi sprawami i podejmowała decyzje konieczne oraz 

niezbędne dla sprawnego funkcjonowania Gminy. Ubiegły rok stanowił przede 

wszystkim etap realizacji zaplanowanych inwestycji z lat poprzednich oraz spłacania 

zaciągniętych kredytów i pożyczek. W minionym roku zakończona została między 

innymi inwestycja pn. „Rozbudowa i modernizacja infrastruktury wodno-ściekowej w 

rejonie użytku ekologicznego Polder-Sątopy”. Został wykonany zakup samochodu 

ratowniczo-gaśniczego przystosowanego do celów ratownictwa ekologicznego dla 

OSP Sątopy-Samulewo oraz zakup samochodu asenizacyjnego dla ZGKiM w 

Bisztynku.  Zrealizowano również zadanie inwestycyjne pod nazwą „Wiejskie 

Centrum Sportu i Rekreacji – budowa sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w 

Sątopach”. W ramach projektu pn. „Przestrzeń publiczna miejscowości Sątopy-

Samulewo rozwojem tożsamości społecznej” wybudowano w miejscowości Sątopy-

Samulewo wiejską scenę letnią bez zadaszenia z budynkiem socjalno- sanitarnym, 

placem przed sceną wraz z chodnikami, placem zabaw i urządzeniami rekreacyjnymi, 

wyposażono budynek socjalno-sanitarny oraz zagospodarowano to zielenią. 

Przyszły rok będzie równie trudnym, jaki i pracowitym rokiem, jednak mam 

nadzieję, że doświadczenie, jakie radni zdobyli w minionym roku w pracach Rady 

przyniesie dobre efekty w roku 2012 i latach następnych. 
   

                                                                                                         

                                                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                 Zbigniew Filipczyk 

 

 


